



Canada East

4

	1	2	3	T
 Canada East	1	1	2	4
 Canada West	1	1	0	2



Canada West

2

FINAL

Game ID: 8
Round: Quarter-final
Date: Dec 17, 2014
Time: 8:30 PM EST
Location: West Central Events Centre, Kindersley, Sask.
Status: Final
Game Notes:
MANN-DIXON STEALS SHOW, LEADS EAST OVER WEST AT WJAC
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Sask. – Blade Mann-Dixon (Antigonish, N.S./Valley, MHL) was the story Wednesday night, making 38 saves to lead Canada East past Canada West 4-2, and into the semifinals at the 2014 World Junior A Challenge.
Canada East beat their Canadian rivals for the first time in six tries all-time at the tournament, and will meet the two-time defending gold medalists from the United States in Thursday’s late semifinal (7:30 p.m. CT).
Abbott Girduckis (Belleville, Ont./Wellington, OJHL) scored twice for Canada East, while Ryan Kuffner (Ottawa, Ont./Gloucester, CCHL) and Alex Tonge (Kingston, Ont./Kingston, OJHL) added a goal apiece.
Rhett Gardner (Moose Jaw, Sask./Okotoks, AJHL) and Dante Fabbro (Coquitlam, B.C./Penticton, BCHL) had goals for Canada West, which will miss out on the semifinals for the first time in the nine-year history of the tournament.
It will meet Switzerland in the fifth-place game on Friday afternoon (3:30 p.m. CT).
Canada West came out with the offensive pressure, and was rewarded at the 14:15 mark when Gardner corralled his own rebound to the left of Mann-Dixon and beat the Canada East goaltender through traffic.
But Canada East needed just 1:37 to respond; Kuffner, parked at the top of the Canada West crease, redirected a Michael Laidley (Little Current, Ont./Aurora, OJHL) shot through the legs of netminder Tommy Nixon (Sherwood Park, Alta../Sherwood Park, AJHL) to draw even.
East took its first lead early in the second period thanks to Girduckis, taking a pass from Maxime St. Pierre (Orleans, Ont./Cumberland, CCHL) on a three-on-two rush, cutting into the slot and beating Nixon to the blocker side.
This time it was Canada West’s turn to respond; Fabbro’s shot from the point found its way past Mann-Dixon with 4:33 left in the middle frame, sending the game to the intermission tied 2-2.
Tonge’s game-winner came on a Canada East power play just 2:30 into the third period, when he beat Nixon with a wrist shot from the top of the face-off circle to the left of the West goaltender.
Mann-Dixon’s best save – and arguably the save of the tournament – came with five minutes to go when he dove to his left to get a glove on a glorious scoring chance for Gardner.
Girduckis put the icing on the cake with 36 seconds to go, finding the empty net with Nixon on the bench.
Canada West finished with a 40-24 advantage in shots on goal, but went scoreless on five power play opportunities. Canada East had a goal on three chances with the man advantage.

MANN-DIXON VOLE LE SPECTACLE ET PERMET À L'EST DE BATTRE L'OUEST AU DMJA
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Sask. – Blade Mann-Dixon (Antigonish, N.-É./Valley, MHL) a été l'histoire du match mercredi soir, réalisant 38 arrêts pour mener Canada Est à la victoire contre Canada Ouest au tournoi de hockey mondial junior A 2014.
Canada Est a battu ses rivaux canadiens pour la première fois en six occasions au tournoi et affrontera les doubles médaillés d'or en titre des États-Unis lors de la dernière demi-finale (19 h 30 HNC) à l'horaire jeudi.
Abbott Girduckis (Belleville, Ont./Wellington, OJHL) a compté deux fois pour Canada Est, alors que Ryan Kuffner (Ottawa, Ont./Gloucester, CCHL) et Alex Tonge (Kingston, Ont./Kingston, OJHL) ont marqué une fois chacun.
Rhett Gardner (Moose Jaw, Sask./Okotoks, AJHL) et Dante Fabbro (Coquitlam, C.-B./Penticton, BCHL) ont fait mouche pour Canada Ouest, qui ratra les demi-finales pour la première fois en neuf ans d'histoire à cet événement.
Il a rendez-vous avec la Suisse au match pour la cinquième place vendredi après-midi (15 h 30 HNC).
Canada Ouest a mis de la pression en offensive et a été récompensé à 14 min 15 s lorsque Gardner a marqué sur son propre rebond à la gauche de Mann-Dixon alors qu'il y avait de la circulation.
Cependant, Canada Est n'a eu besoin que de 1 min 37 s pour répliquer; installé dans le haut de l'enclave de Canada Ouest, Kuffner a redirigé un tir de Michael Laidley (Little Current, Ont./Aurora, OJHL) entre les jambières du cerbère Tommy Nixon (Sherwood Park, Alb./Sherwood Park, AJHL) pour remettre les pendules à l'heure.
L'Est a pris sa première avance en début de deuxième période grâce à Girduckis qui a accepté une passe de Maxime St. Pierre (Orléans, Ont./Cumberland, CCHL) lors d'un 3 contre 2, coupant dans l'enclave pour battre Nixon du côté du bloqueur.
Cette fois, ce fut au tour de Canada Ouest de répondre; le tir de Fabbro en provenance de la pointe s'est faufilé derrière Mann-Dixon avec 4 min 33 s à écouler au deuxième vingt. Les deux équipes ont retraité au vestiaire à égalité 2-2.
Le but de la victoire de Tonge est survenu lors d'une supériorité numérique de Canada Est après seulement 2 min 30 s de jeu en troisième période, alors qu'il a battu Nixon d'un tir du poignet décoché du haut du cercle de mise au jeu à la gauche du cerbère de l'Ouest.
Le plus bel arrêt de Mann-Dixon, et sans aucun doute du tournoi, a été réalisé avec cinq minutes à écouler lorsqu'il a plongé à sa gauche pour bloquer de la mitaine une superbe chance de marquer de Gardner.
Girduckis a cloué le cerceuil de Canada Ouest avec 36 secondes à écouler en marquant dans une cage abandonnée, alors que Nixon avait retraité au banc.
Canada Ouest a terminé la rencontre avec 40 tirs contre 24, mais n'a rien produit en cinq avantages numériques. Canada Est a compté une fois en trois tentatives en pareille circonstance.

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Canada East	8	8	8	24
Canada West	17	10	13	40

Power Plays

Team	PP	PIM
Canada East	1-3	10
Canada West	0-5	6

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
14:15	Canada West	Rhett Gardner Goal (even strength) <i>Assists: Tyler Busch , Marcus Vela</i>	CAN-E 0 - CAN-W 1
15:52	Canada East	Ryan Kuffner Goal (even strength) <i>Assists: Michael Laidley</i>	CAN-E 1 - CAN-W 1
Time	Team	Penalty Detail	
12:08	Canada East	Dawson Theede: High-Sticking - Minor (2:00)	
19:51	Canada East	Brody Morris: Roughing - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
3:58	Canada East	Abbott Girduckis Goal (even strength) <i>Assists: Maxime St. Pierre , Ryan Garvey</i>	CAN-E 2 - CAN-W 1
15:27	Canada West	Dante Fabbro Goal (even strength) <i>Assists: Marcus Vela , Ryley Risling</i>	CAN-E 2 - CAN-W 2
Time	Team	Penalty Detail	
10:34	Canada East	Ross Craig: Slashing - Minor (2:00)	
16:56	Canada East	Callum Fryer: Hooking - Minor (2:00)	
17:37	Canada West	Marcus Vela: Tripping - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
2:30	Canada East	Alex Tonge Goal (power play) <i>Assists: Zac Tierney</i>	CAN-E 3 - CAN-W 2
19:24	Canada East	Abbott Girduckis Goal (even strength)	CAN-E 4 - CAN-W 2
Time	Team	Penalty Detail	
1:59	Canada West	Cody Young: Roughing - Minor (2:00)	
10:05	Canada East	Michael Laidley: Roughing - Minor (2:00)	
20:00	Canada West	Tyson Jost: Roughing - Minor (2:00)	

Skaters

#	Name	G	A	PIM
3	Jared Henry	0	0	0
4	Brody Morris	0	0	2
5	Ross Craig	0	0	2
6	Callum Fryer	0	0	2
8	Dawson Theede	0	0	2
9	Ryan Kuffner	1	0	0
10	Theo Lewis	0	0	0
11	Ryan Kirkup	0	0	0
12	Jacob Panetta	0	0	0
15	Maxime St. Pierre	0	1	0
17	Abbott Girduckis	2	0	0
19	Adam Brady	0	0	0
20	Zac Tierney	0	1	0
21	Michael Laidley	0	1	2
22	Alex Tonge	1	0	0
23	Ryan Garvey	0	1	0
24	Lucas Batt	0	0	0
25	Kyle Locke	0	0	0
26	Drake Board	0	0	0
Totals:		4	4	10

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Blade Mann-Dixon	60:00	40	38	WIN
31	Adrian Clark	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	40	38	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------

Skaters

#	Name	G	A	PIM
2	Connor James	0	0	0
3	Gabe Bast	0	0	0
4	Griffin Mumby	0	0	0
5	Viktor Dombrovskiy	0	0	0
6	Dante Fabbro	1	0	0
7	Carmine Buono	0	0	0
8	Connor Hobbs	0	0	0
9	Jackson Keane	0	0	0
10	Rhett Gardner	1	0	0
11	Tyson Jost	0	0	2
12	Riley Risling	0	1	0
14	Cody Young	0	0	2
15	Paul Lovsin	0	0	0
16	Kurt Keats	0	0	0
17	Mitchell Vanderlaan	0	0	0
19	Demico Hannoun	0	0	0
21	Tyler Busch	0	1	0
22	Sheldon Rempal	0	0	0
24	Cole Gammer	0	0	0
25	Marcus Vela	0	2	2
Totals:		2	4	6

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Tommy Nixon	60:00	24	20	LOSS
31	Evan Weninger	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	24	20	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------